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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 8/2016      § 146-159 
 

Tid: Tisdagen den 22 november  kl. 17.30 – 17:44 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2016-11-28 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S)   Ordförande 

Bo Sundin (M)   Vice ordförande 

Josefin Salminen (S) 

Anders Lindell (MP) 

Pontus Holmgren (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S)  Tjänstgörande ersättare   

Alexandra Sjölin Falk (MP)  

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V)  Tjänstgörande ersättare 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Annelie Stiglund (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson (SACO) 

Tjänstemän: 
Steinunn Á Håkansson tf. förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid 

nämndsekreterare, Lennart Öström administratör, Marie Norrberg registrator 

Förhinder  
Emil Johansson (S) 

Mia Ternlund (V) 

Jenny Schöldin (S) 

Alexander Lindholm (S)  

 

§ 150 
Övriga anmälningsärenden 
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A. Remiss av förslag till program för södra Skanstull i stadsdelen Södermalm. 
B. Remiss av Kompletterande samråd om ny tunnelbana mellan Akalla och 

Barkarby station. 
C. Remiss avseende utpekande av områden av riksintresse för friluftslivet. 
D. Gubbängshallen – initieringsbeslut. 
E. Fullstor idrottshall intill Årstafältet – initieringsbeslut. 

 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  

 

§ 150 A. 

Särskilt uttalande 
 
Bo Sundin (M), Mikael Valier (KD) samt Mathias Mellgren (C) lämnar särskilt uttalande enligt 
följande: Vi välkomnar ambitionerna i programmet för södra Skanstull och vi är till och med 
beredda att öppna upp för en ännu högre exploatering för att få projektet att gå ihop rent 
ekonomiskt. Däremot är vi måna om att de idrottsytor och verksamheter som finns i 
området tas i beaktande i den kommande planeringen. Det är dock olyckligt att ett förslag 
som har så pass mycket inverkan på såväl nämndens som andra idrottsverksamheter inte 
behandlas i nämnden utan anmäls som en tjänsteskrivelse. Vi delar i mångt och mycket 
idrottsförvaltningens synpunkter kring hur programmets förslag påverkar verksamheten på 
Eriksdalsbadet på ett negativt sätt och vill därför skicka med en uppmaning till 
stadsbyggnadsnämnden att hitta en lösning som snarare skapar mervärden för badets 
verksamhet.  
 
Vi är dock kritiska till den inställning man har till rackethallens framtid. I såväl 
programförslaget som i idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande står det att man inte behöver 
låsa sig vid att hallen ska ligga kvar på den placering den har idag utan att man bör pröva 
alternativa placeringar. Vår erfarenhet är dessvärre att sådana vaga skrivningar brukar 
resultera i att någon annanstans blir ingenstans och det vore olyckligt. Det senaste året har 
tre stycken badminton- och rackethallar hotats, och i vissa fall tvingats till, nedläggningar av 
sin verksamhet eftersom staden vill använda den marken till annat. Vi har förståelse för att 
verksamheter ibland får flytta sig till följd av att Stockholm växer men det är viktigt att 
idrotten även finns med i den växande staden och att man, i det fall verksamheter tvingas 
flytta, aktivt arbetar för att hitta en ny placering i närområdet. Det måste gälla även för 
rackethallen i södra Skanstull.   
 
 
Vi vet också att staden, i synnerhet Södermalm, lider stor brist på innehallar för bl.a. 
handboll och innebandy, något som påtalats av föreningslivet i många år men där mycket 
litet gjorts av staden. Med Södra Skanstull erbjuds nu ett utmärkt tillfälle att råda bot på 
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denna brist i ett område med utmärkta kommunikationer. Sträckan från Zinkensdamm efter 
Ringvägen över Södra Skanstull till Globen och Tele2Arena bildar en sammanhängande kedja 
av olika idrottsanläggningar. I Södra Skanstull finns mellan broarna – där läget inte är så 
lämpligt för bostäder – utrymme för innehall(ar). Man kan tänka sig att bygga flera hallar 
ovanpå varandra och då spara in på infrastrukturen som behövs. Stora nivåskillnader i 
området gör det dessutom möjligt att bygga högt. Denna lösning har tagits upp tidigare i 
Idrottsnämnden men då fanns inget Södra Skanstull. 
 
Vi anser att Stockholm och Södermalm behöver detta tillskott och vill arbeta för att Södra 
Skanstull kan göras till ett idrottskluster som innefattar fler inomhushallar. 
 
 
 
 
 
 
 
 
I Tjänsten Erik Odenlid 
 Nämndsekreterare 


